
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 17 december 2019
Voorstel tussentijdse terugkoppeling GVVP

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren K. Molenkamp (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg 
(VVD), H.A. Jansen (PvdA), A. Fopma (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), M. van de Kasteelen (PW) en de 
dames G. Kiers (DSSW/SW), J.W. Mones – Kassies (GB), C.N.G. Starke (VVD), E.G. Bos (CDA) en 
A.R. Oosterhuis (PW)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heer Meulenbeld
Externen: --

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: De heer G.J. Ballast
Griffier: Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

Raadsvoorstel: Voorstel tussentijdse terugkoppeling GVVP
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder Doeven
Voorgesteld raadsbesluit:
Besluitpunt 1:
In te stemmen met de inhoud en (richting van de) speerpunten van het GVVP
Inspreker(s):
Conclusie voorzitter
Het voorstel agenderen als debatblok, met het verzoek van wethouder Doeven om vragen ten behoeve van 
het debat te bundelen en schriftelijk in te dienen.
Toezegging
--
Aantekeningen

- Het college heeft eerder toegezegd een tussenrapportage te geven op de voorgang van een nieuw 
Gemeentelijk Verkeers- en VervoersPlan (GVVP). Wethouder Doeven geeft namens het college een 
toelichting op de tussenrapportage. 

- Verschillende raads- en commissieleden geven het college suggesties mee voor het vervolg. 
Mevrouw Kiers brengt in om het VN verdrag mee te nemen en bloeiende bermen. De heer 
Bruursema vraagt aandacht voor verlichting van fietspaden en de heer Fopma vraagt zich af in 
hoeverre de stikstofproblematiek een rol spelen 

- De heer Van de Kasteelen stelt voor om het voorstel door te leiden naar een debatblok. Hij geeft 
aan verschillende politieke opmerkingen te willen maken.

- Wethouder Doeven neemt de gedane suggesties mee en nodigt de raad uit om nog dit jaar 
aanvullende suggesties aan te leveren. Hij is bereid om het tijdspad tegen het licht te houden.

- Op verzoek van de heer Van der Weyde is wethouder Doeven bereid een bezoek aan Wapserveen 
om kennis te nemen van de bebording rondom een zandpad bij de Wapserveense AA.

- Wethouder Doeven meldt dat gedeputeerde Bijl heeft toegezegd de nieuwe dienstregeling van het 
openbaar vervoer in de gemeente Westerveld nader onder de loep te nemen.

Bekijk hier de live beelden

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191217_1?start=9549165


Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 7 januari 2020.

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden-Hoekstra H. Jager


